

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

August 7, 2014

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following applications for leave to appeal.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 7 août 2014

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

A summary of this case is available at <http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/en/item/4676/index.do>.

Un sommaire de la cause peut être consulté à l'adresse suivante : <http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/fr/item/4676/index.do>

GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉES AVEC DÉPENS

Canadian Imperial Bank of Commerce et al. v. Howard Green et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (35807)

(The applications for leave to appeal are granted with costs in the cause. This case is to be heard with *IMAX Corporation et al. v. Marvin Neil Silver et al.* (35811) and *Celestica Inc. et al. v. Trustees of the Millwright Regional Council of Ontario Pension Trust Fund et al.* (35813). /

Les demandes d'autorisation d'appel sont accueillies avec dépens selon l'issue de la cause. La présente cause sera entendue conjointement avec *IMAX Corporation et autres c. Marvin Neil Silver et autre* (35811) et *Celestica Inc. et autres c. Trustees of the Millwright Regional Council of Ontario Pension Trust Fund et autres* (35813).)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Gascon

IMAX Corporation et al. v. Marvin Neil Silver et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (35811)

(The application for leave to appeal is granted with costs in the cause. This case is to be heard with *Canadian Imperial Bank of Commerce et al. v. Howard Green et al.* (35807) and *Celestica Inc. et al. v. Trustees of the Millwright Regional Council of Ontario Pension Trust Fund et al.* (35813). /

La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens selon l'issue de la cause. La présente cause sera entendue conjointement avec *Banque Canadienne Impériale de Commerce et autres c. Howard Green et autre* (35807) et *Celestica Inc. et autres c. Trustees of the Millwright Regional Council of Ontario Pension Trust Fund et autres* (35813.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Gascon

Celestica Inc. et al. v. Trustees of the Millwright Regional Council of Ontario Pension Trust Fund et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) ([35813](#))

(The application for leave to appeal is granted with costs in the cause. This case is to be heard with *Canadian Imperial Bank of Commerce et al. v. Howard Green et al.* (35807) and *IMAX Corporation et al. v. Marvin Neil Silver et al.* (35811). /

La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens selon l'issue de la cause. La présente cause sera entendue conjointement avec *Banque Canadienne Impériale de Commerce et autres c. Howard Green et autre* (35807) et *IMAX Corporation et autres c. Marvin Neil Silver et autre* (35811).)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Gascon

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

James E. Lindstrom et al. v. Nancy Evelyn Knowles (Ont.) (Civil) (By Leave) ([35828](#))

Coram: LeBel / Karakatsanis / Gascon

Tomecek Roney Little & Associates Ltd. et al. v. Philip Swift et al. (Alta.) (Civil) (By Leave) ([35815](#))

Coram: Abella / Rothstein / Moldaver

Greg Dowling Architect Inc. et al. v. J. Raymond Griffin Architect Inc. et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) ([35868](#))

Coram: Abella / Rothstein / Moldaver

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Jason Hyra v. Her Majesty the Queen (Man.) (Criminal) (By Leave) ([35891](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation est rejetée sans dépens.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Gascon

Peter Misheal v. Mona Okel (also known as Molhima Okel) (Ont.) (Civil) (By Leave) ([35861](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation est rejetée sans dépens.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Gascon

Cory Farrell v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([35912](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Abella / Rothstein / Moldaver

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

comments-commentaires@scc-csc.ca

(613) 995-4330